
Møteprotokoll

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: TEAMS
Dato: 08.02.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Inger Elise Netland Kolstø AP
Jarle Nilsen AP
Kenneth Halleland AP
Robin Hult AP
Ruth Mariann Hop AP
Siv J. Storesund AP
Stine Karin Bjelland AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Einar Roald Endresen FRP
Geir Aarvik FRP
Rune Midtun FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Dag Inge Aarhus H
Geir Harald Skorpe H
Jan Birger Medhaug H
Kåre Hatløy jr H
Ole Kristian Nilsen H
Randi Wisnæs H
Roald Alsaker H
Tor Kristian Gaard H
Helge Thorheim KL
Lillian Levik Løndalen KL
Per Magnus Mannes KL
Susan Elin Borg KL
Trygve Hagland KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Johnny Stangeland KRF
Josefine Anna Halvorsen KRF
Mads Pedersen KRF
May Synnøve Rygh KRF
Niklas Pannagel Grindvold MDG
Nils Wergeland Krog MDG
Jens Inge Ve SP
Ragnar Vikshåland SP
Tor Asle Grønningen SP
Wenche Lindtner SP
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Marianne Sol Levinsen SV 
Odd Magne Brandt Hansen SV 
Asbjørn Eik-Nes V 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
John K. Holvik AP Silje K. Husebø AP 
Øyvind Vaksdal FRP Per Inge Sjurseth FRP 
Aase Simonsen H Nina Ve Sæbø H 
Tor Inge Melhus KL Knut Tøtlandsmo KL 
 
 
 

 
Møtenotater: 
I forkant av møtet ble det avholdt orientering om oversiktsdokument og handlingsplan for folkehelse 
ved folkehelsekoordinator Reidun Kathrin Dahl. 
 
Ordfører foreslo at Inger Elise Netland Kolstø (AP) og Geir Harald Skorpe (H) skal godkjenne 
protokollen sammen med møteleder. 
 
Kolstø (AP) og Skorpe (H) ble enstemmig valgt til å godkjenne protokollen. 
 
Følgende saker ble enstemmig vedtatt ved gjennomgang av sakslisten: 2/21 og 6/21. 
 
 
 
 
 
Godkjent av: 
 
Jarle Nilsen (AP)  Inger Elise N. Kolstø (AP)  Geir Harald Skorpe (H) 
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
001/21 Søknad om midlertidig fritak fra politiske verv i 2021 - Tor Kristian 

Gaard 
 

002/21 Valg av barnas representant - hovedutvalg teknisk og miljø - 
fritak/nyvalg 

 

003/21 Årsmelding 2020 - Eldrerådet  

004/21 Årsmelding 2020 - Råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 

 

005/21 Kommunalt oppgavefellesskap om bedriftshelsetjeneste for 
Tysvær, Haugesund og Karmøy 

 

006/21 Utvidelse av Falnes kirkegård - arkeologisk forundersøkelse  

007/21 Utøvelse av forkjøpsrett til aksjer i Haugaland Kraft AS  

008/21 2077 - Sluttbehandling - FV547 - busslommer på Medhaug  

009/21 Samlesak for spørsmål  

010/21 Samlesak for referatsaker  

 
 
  



Side 4 av 17 

 

001/21 Søknad om midlertidig fritak fra politiske verv i 2021 
- Tor Kristian Gaard 
 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret innvilger Tor Kristian Gaard midlertidig fritak i ett år fra sitt verv som medlem av 
formannskapet. 
 
Ole Kristian Nilsen velges som settemedlem i formannskapet i fritaksperioden. 
 
Dag Inge Aarhus velges som midlertidig varamedlem i formannskapet i fritaksperioden. 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Ordfører fremmet følgende presisering: 
Kommunestyret innvilger Tor Kristian Gaard midlertidig fritak i ett år fra vedtaksdato fra sitt verv 
som medlem av formannskapet. 
 
Ole Kristian Nilsen velges som settemedlem i formannskapet i fritaksperioden. 
 
Dag Inge Aarhus velges som midlertidig varamedlem i formannskapet i fritaksperioden. Etter 
kommuneloven § 7-10 (7) siste setning, skal det nyvalgte varamedlemmet plasseres nederst på 
listen over varamedlemmer. 
 
Innstilling med presisering enstemmig vedtatt. 
 
KST - 001/21 Vedtak: 
Kommunestyret innvilger Tor Kristian Gaard midlertidig fritak i ett år fra vedtaksdato fra sitt verv som 
medlem av formannskapet. 
 
Ole Kristian Nilsen velges som settemedlem i formannskapet i fritaksperioden. 
 
Dag Inge Aarhus velges som midlertidig varamedlem i formannskapet i fritaksperioden. Etter 
kommuneloven § 7-10 (7) siste setning, skal det nyvalgte varamedlemmet plasseres nederst på listen 
over varamedlemmer. 
 
 
 
 

002/21 Valg av barnas representant - hovedutvalg teknisk 
og miljø - fritak/nyvalg 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre fritar Lene Yvonne Kvilhaug fra rollen som barnas representant til 
hovedutvalg teknisk og miljø. 
 
Maria Kristiansen velges som ny barnas representant til hovedutvalg teknisk og miljø for resten av 
kommunestyreperioden 2019-2023. 
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08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 002/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre fritar Lene Yvonne Kvilhaug fra rollen som barnas representant til 
hovedutvalg teknisk og miljø. 
 
Maria Kristiansen velges som ny barnas representant til hovedutvalg teknisk og miljø for resten av 
kommunestyreperioden 2019-2023. 
 
 
 
 

003/21 Årsmelding 2020 - Eldrerådet 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2020 for eldrerådet i Karmøy til orientering. 
 
 
19.01.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
ELD - 003/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2020 for eldrerådet i Karmøy til orientering. 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 003/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2020 for eldrerådet i Karmøy til orientering. 
 
 
 
 

004/21 Årsmelding 2020 - Råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding 2020 for råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne i Karmøy til orientering. 
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19.01.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
RFM - 003/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding 2020 for råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne i Karmøy til orientering. 
 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 004/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding 2020 for råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne i Karmøy til orientering. 
 
 
 
 
 

005/21 Kommunalt oppgavefellesskap om 
bedriftshelsetjeneste for Tysvær, Haugesund og Karmøy 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune deltar i kommunalt oppgavefellesskap om 
bedriftshelsetjeneste (BHT) for Tysvær, Haugesund og Karmøy kommune.  
Oppgavefelleskapet får navnet Kommune BHT.  
 
Kommunestyret delegerer til rådmannen å oppnevne medlemmer i representantskapet. 
 
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg administrasjon - 20.01.2021 - 002/21 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune deltar i kommunalt oppgavefellesskap om 
bedriftshelsetjeneste (BHT) for Tysvær, Haugesund og Karmøy kommune.  
Oppgavefelleskapet får navnet Kommune BHT.  
Kommunestyret delegerer til rådmannen å oppnevne medlemmer i representantskapet. 
 
 
20.01.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HUA - 002/21 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune deltar i kommunalt oppgavefellesskap om 
bedriftshelsetjeneste (BHT) for Tysvær, Haugesund og Karmøy kommune.  
Oppgavefelleskapet får navnet Kommune BHT.  
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Kommunestyret delegerer til rådmannen å oppnevne medlemmer i representantskapet. 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 005/21 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar at Karmøy kommune deltar i kommunalt oppgavefellesskap om 
bedriftshelsetjeneste (BHT) for Tysvær, Haugesund og Karmøy kommune.  
Oppgavefelleskapet får navnet Kommune BHT.  
Kommunestyret delegerer til rådmannen å oppnevne medlemmer i representantskapet. 
 
 
 
 

006/21 Utvidelse av Falnes kirkegård - arkeologisk 
forundersøkelse 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 
 
2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 
 
3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 
 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 25.01.2021 - 003/21 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 
 
2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 
 
3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 
 
 
25.01.2021 Formannskapet 
 
Behandling 
Wisnæs (H) redegjorde og ba om få vurdert sin habilitet da hennes mor eier grunn nært opp til 
Falsnes kirkegård.  
 
Wisnæs (H) fratrådte.  
 
10 representanter til stede.  
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Nilsen (Ap) foreslo:  
Wisnæs (H) er habil jf. fvl. § 6.  
 
Wisnæs (H) ble enstemmig vedtatt habil.  
 
Wisnæs (H) tiltrådte.  
 
11 representanter til stede.  
 
Innstillinng enstemmig vedtatt.  
 
FSK - 003/21 Vedtak: 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 
 
2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 
 
3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 006/21 Vedtak: 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 
 
2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 
 
3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 
 
 
 
 

 
007/21 Utøvelse av forkjøpsrett til aksjer i Haugaland Kraft 
AS 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 
 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 
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3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 

forkjøpsretten skal finansieres ved  at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier 
nøyaktig samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

 
4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 

aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader.  

 
5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 

 
 
 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 25.01.2021 - 005/21 
 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 
 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 
 

3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 
forkjøpsretten skal finansieres ved  at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier 
nøyaktig samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

 
4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 

aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader.  

 
5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 
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25.01.2021 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
FSK - 005/21 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 
 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 
 

3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 
forkjøpsretten skal finansieres ved  at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier 
nøyaktig samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

 
4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 

aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader.  

 
5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 

 
 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
KST - 007/21 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 
 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 
 

3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 
forkjøpsretten skal finansieres ved  at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
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gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier 
nøyaktig samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 
aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader.  

5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 

 
 
 
 
 

 

 
 

008/21 2077 - Sluttbehandling - FV547 - busslommer på 
Medhaug 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for FV547 - busslommer på Medhaug – 16/178 mfl. 
med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 08.02.21), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 

 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Medhaug (H) redegjorde for sin habilitet da han er tilgrensende nabo til planområdet. 
Medhaug (H) er direkte inhabil, jf. fvl § 6 (1). 
44 representanter til stede. 
Saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Medhaug (H) tilstrådte. 
45 representanter til stede før behandling av sak 9/21. 
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KST - 008/21 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for FV547 - busslommer på Medhaug – 16/178 mfl. 
med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 08.02.21), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 

 
 
 
 

009/21 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 

1. Spørsmål fremmet av Borg (KL) - Nytt omsorgssenter Skudeneshavn 
 
 
Vi viser til kommunestyrets vedtak i sak 141/18.  
Der står det følgende:  
Kommunestyret vedtar oppstart av oppføring av 100 nye heldøgnsomsorgsplasser som tidligere 
vedtatt i plan for heldøgnsomsorgstjenester i Karmøy kommune.  
1. Herav oppføres nybygg med 32 sykehjemsplasser og 8 heldøgnsomsorgsboliger i Skudeneshavn.  
Det legges til grunn at det også skal være minst 18 dagplasser, base for hjemmetjenesten og fortsatt 
drift av omsorgsboliger i alderspensjonatet i Skudeneshavn.  
2. De resterende 60 heldøgnsomsorgsplassene i planperioden planlegges oppført på Spanne.  
3. Hovedutvalget for helse og omsorg holdes løpende orientert om utviklingen i prosjektene. 
4. Ferdig forslag til prosjekt legges frem for kommunestyret for endelig investeringsbeslutning.  
5. Finansiering av de 100 nye heldøgnsomsorgsplassene fremgår av budsjett- og økonomiplan 2019- 
2022 under bolig med 223 millioner kroner og statlige tilskudd 165, 2 millioner kroner, sum 388,2 
millioner kroner.  
 
I forkant, under- og etter behandling av saken har ordfører og repr. fra posisjonen hele tiden hevdet 
at bakgrunnen for riving av SBB var at en skulle få et nytt, tidsriktig sykehjem med alle 
funksjoner/fasiliteter under ett tak.  
Plantegningene som nå foreligger viser imidlertid at dagavdelingen ikke vil få plass i det nye bygget. 
Den midlertidige løsningen med dagtilbud i alderspensjonatet ser nå ut for å bli permanent. 
Alderspensjonatet er gammelt og stue, samt kjøkken er lite egnet til de ulike aktiviteter som tilbys de 
eldre. 
 
Brukere av dagavdelingen har høy alder, demens eller kognitive utfordringer, samt ulike kroniske 
sykdommer. Bruk av rullestol og rullator krever også plass.  
Det vil ikke være mulig å følge vedtaket om 18 dagplasser i den lille stua. 
Ei stue som forøvrig var ment for beboere i alderspensjonatet. 
Tilbakemeldinger fra bekymrede ansatte, brukere og pårørende sier at dagtilbudet vil bli sterkt 
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redusert ift. tidligere ved bruk av lokalene i alderspensjonatet. 
Det forventes omfattende oppussing/renovasjon i disse trekkfulle lokalene om en skal drive etter 
intensjonen om et tilrettelagt dagtilbud for den enkelte bruker. 
Våre spørsmål til ordfører er derfor følgende: 
 
- Mener ordføreren at intensjonen i det politiske vedtaket blir fulgt? 
- Er ordføreren enig i at det vil kreve omfattende renovering av aldershjemmet hvis dagavd. skal ha 
permanent opphold her? 
- Er renovering av aldershjemmet tatt med i budsjettet, eller vil det nå bli en budsjettoverskridelse ift. 
de vedtatte kostnadsrammene? 
 
 
Mener ordføreren at intensjonen i det politiske vedtaket blir fulgt?  
 
Ordfører svarte: 
Prosjektet omfatter rivning og oppføring av nytt omsorgssenter i Skudeneshavn i tråd med 
premissene som ble definert av kommunestyret i sak 141/8. Det står i vedtaket at det skal føres opp 
et nybygg med 32 sykehjemsplasser og 8 heldøgnsomsorgsboliger og at disse skal lokaliseres i 
Skudeneshavn. Det legges videre til grunn at det også skal være minst 18 dagplasser, base for 
hjemmetjenesten og fortsatt drift av omsorgsboliger i alderspensjonatet i Skudeneshavn. Dette 
tilbudet vil bli opprettholdt i alderspensjonatet i Skudeneshavn, noe som er i tråd med vedtaket. På 
bakgrunn av dette mener Ordfører at både arbeidsomfanget og premissene i vedtaket fra 
kommunestyret er fulgt opp av administrasjonen.  
 
 
Er ordføreren enig i at det vil kreve omfattende renovering av aldershjemmet hvis dagavd. skal ha 
permanent opphold her?  
 
Ordfører svarte: 
Karmøy kommune har et høyt fokus på å tilby funksjonelle bygg til både brukere, ansatte og ledelsen. 
Alle kommunalt eide bygg skal ha en standard som er i tråd med kravene i arbeidsmiljøloven, forskrift 
om miljørettet helsevern og andre lover og forskrifter. I tillegg til brukerne av alderspensjonatet, så 
benyttes Skudeneshavn omsorgssenter av ansatte i helse- og omsorgsetaten og teknisk etat. Av den 
grunn har kommunen en god oversikt over den tekniske tilstanden på bygget og funksjonene bygget 
skal dekke. Sett fra både helse- og omsorgsetaten, og teknisk etat, sin side er alderspensjonatet godt 
egnet til den driften bygget disponeres til i dag. På sikt vil det være rasjonelt å gjøre bygningsmessige 
tiltak på bygget, både for å ivareta brukernes behov og for å ivareta byggets tekniske tilstand.   
.  
 
 
Er renovering av aldershjemmet tatt med i budsjettet, eller vil det nå bli en budsjettoverskridelse 
ift. de vedtatte kostnadsrammene?  
 
Ordfører svarte: 
En renovering av aldershjemmet inngår ikke i arbeidsomfanget som er definert av kommunestyret i 
sak 141/18, og er følgelig ikke medtatt i budsjettet. Jeg kan heller ikke se at Karmøylista foreslo 
midler til renovering av aldershjemmet i sitt budsjettforslag som de la frem i kommunestyret i 
desember 2020. 
 
 
2. Spørsmål fremsatt av Løndalen - (KL) - Hukommelsesteamet 

Flere har mistet tilbudet fra hukommelsesteamet, de er blitt oppringt om redusert tilbudet eller at 
tilbudet opphører, noe som blir begrunnet med nedskjæringer. Dette midt i en pandemi med mange 
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eldre som har opplevde lang tid i isolasjon og en ser en økning av selvmord blant eldre. 
Hukommelsesteamet har flere funksjoner der den ene er hjemmebesøk og basalutredning, samt 
veiledning til den demente og deres pårørende. Den andre oppgaven er å kurse og følge opp frivillige i 
besøksvenn prosjektet. Kurset er en forutsetning for at de frivillige skal ha kunnskap nok til å utføre 
dette viktige arbeidet. Arbeidet har pågått i hele 2020 med kun et lite opphold under den verste 
nedstengningen under cocid-19. De har ventelister og behovet er økende. 

kan ordfører redegjøre for hvilke nye retningslinjer han viser til i Nyttårsintervjuet på Haraldsprat og 
hvordan han mener dette påvirker hukommelsesteamets oppgaver på Karmøy? 

Kan ordfører beskrive de kostnadsmessige besparelsene om de eldre skal ha en lønnet støttekontakt 
som erstatter for en frivillig besøksvenn? 

Vil søknader om tiltak medføre mer arbeid for bestiller kontoret og har en eventuelt vurdert 
kostnadene med dette? 

Ordfører beskriver i Haraldsprat at dette skal løses på annen måte, ved et tettere samarbeid med 
fastlegene. Har fastlegene kapasitet til flere oppgaver i en allerede presset situasjon, der vi har for få 
leger? 

Er dette diskutert med legene? For det virker ikke som de er kjent med dette. 

Kan ordfører redegjøre for hvordan hukommelsesteament fungerer nå etter reduksjonen? 

 

Ordfører svarte: 

Hukommelsesteamet har tre ansatte. Hukommelsesteamet har drift med to ansatte mandager og 
onsdager. Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud til befolkningen hvor en kan få råd og 
veiledning - videreføres som tidligere.Hukommelsesteamet vil ha fokus på kartlegging av demens i 
aldersgruppen over 65 år - videreføres som tidligere.Hukommelsesteamet videresender 
kartleggingen til fastlege for diagnostisering - videreføres som tidligere.Hukommelsesteamet har et 
oppfølgingsbesøk etter 6 måneder - videreføres som tidligere.Det som er gått ut er oppfølgingsbesøk 
etter 12, 18 og 24 måneder. 

Har innbyggeren behov for helse og omsorgstjenester, tar en kontakt med bestillerkontoret. 

Pr. 31.12.2020 var det 26 innbyggere på venteliste for kartleggingsbesøk 

Pr. 31.12 2020 var det 38 innbyggere på venteliste for oppfølgingsbesøk etter 6 mnd. 

Hukommelsesteamet har p.t ikke oversikt over hvor mange som har fått diagnose av fastlege etter 
kartleggingsbesøk. 

Aktivitetsvenn - ikke prioritert område for hukommelsesteamet i 2021 

Hukommelsesteamet har hatt kurs for innbyggere som vil være aktivitetsvenn, flere har vist interesse 
for å være aktivitetsvenn. Interessen for å ha en aktivitetsvenn har ikke vær til stede, så tiltaket har 
ikke blitt det som var ønsket i utgangspunktet. 

Det er imidlertid verdt å merke seg i utkastet til planen «Leve hele livet» er det foreslått som tiltak å 
se på om ordningen med besøksvenn kan utvides til spisevenn og treningsvenn. Det er ønskelig å 
samarbeide med frivillige organisasjoner, som bl.a. Røde Kors. Det er også foreslått å videreføre 
samarbeidet med Nasjonalforeningen for folkehelse om aktivitetsvenn for personer med demens 
under forutsetting at det er et behov for dette. 
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3. Spørsmål sendt inn av Borg og Løndalen  (KL) - Planene «Leve hele livet» og «Folkehelseplanen». 

Prognosene i befolkningssammensetningen på Karmøy viser økende alder og økning i tilfeller av 
demente. Dette gir grunn til å være fremoverlent i planleggingen og sikre at det tilbys gode lavterskel 
tilbud, slik at flest mulig klarer seg lengre hjemme. 

Er hukommelsesteamet et viktige tiltak for pårørende? I «leva hele livet» planen side 25. under 
overskriften: Avlastning og støtte til pårørende, der nevnes kun formidling av informasjon om ulike 
pårørende kurs og at kreftkoordinator er en god støttespiller. Er det en forglemmelse at 
hukommelsesteamet er utelatt her eller er dette bevisst? 

På vegne av Karmøylista har vi foreslått en egen selvmords plan for Karmøy. Det ble enighet i 
Hovedutvalg helse og omsorg om å innlemme dette inn i folkehelseplan. Mener ordfører dette er 
ivaretatt når det er stadfestet i folkehelseplanen at det er mest bærekraftig å forebygge blandt barn 
og unge og de eksisterende tilbud til eldre i liten grad nevnes? 

Mener ordfører dette er bærekraftig i forhold til de nevnte endringene i befolkningen og med en 
stadig økning av tilfeller av selvmord blant eldre? 

Er det med hensikt at besøksvennsprosjektet er utelatt som tiltak i folkehelseplan og i planen «leva 
hele livet»? Eller vurderer ordføreren dette som et viktig forebyggende tiltak? 

 

Ordfører svarte: 

Planen «Leve hele livet» i Karmøy skal behandles av kommunestyret i neste møte. Utkastet har vært 
på bred høring, med svarfrist helt i slutten av november.  

Jeg ser fram til at Karmøy kommune kan få på plass sin egen «Leve hele livet» plan. Det er svært 
viktig i seg selv. Det er også viktig i forhold til nasjonale prioriteringer av søknader på øremerkede 
tilskudd innen innsatsområdene. 

Utover det er det ikke riktig av meg å komme med personlige betraktninger om en plan som kommer 
til behandling  i kommunestyret nå i mars. I kommunestyremøtet har alle representantene samme 
demokratiske mulighet til å påvirke planens innhold.  

 

I følge folkehelseinstituttet er det om lag 500-600 personer begår selvmord hvert år i Norge. To av 
tre av disse er menn. Median alder for selvmord er 47 år, det vil si at halvparten er eldre og 
halvparten er yngre enn 47 år. Mellom 5000 og 6000 etterlatte og nærstående berøres av selvmord 
hvert år. Dette viser at det er en folkehelseutfordring som treffer bredt. 

I de fleste tilfeller er selvmord og selvmordsforsøk et resultat av en rekke uheldige og utfordrende 
faktorer. Det er en kompleks folkehelseutfordring som krever brede tilnærminger. Fordi 
årsaksforholdene bak selvmord og selvmordsforsøk er sammensatte, må vi ha flere strategier for 
forebygging. Forebyggingen må skje i hele samfunnet, blant annet på skoler, i arbeidslivet, hos 
politiet, i eldreomsorgen og i helsevesenet. Arbeidet krever derfor bred innsats fra kommunen og 
innbyggerne, og en må sette inn tiltak på flere områder og nivåer. Folkehelseplanen er en plan som 
har hele befolkningen som målgruppe, og har en slik bred og tverretatlig tilnærming. 

Det å skape gode oppvekstarenaer hvor barn trives og opplever mestring vil være en viktig del av 
folkehelsearbeidet. Tidlig innsats er et viktig prinsipp i folkehelsearbeidet, men målgruppen for 
planen, og for folkehelsearbeidet generelt, er hele befolkningen, også eldre. Handlingsplan for 
folkehelse understreker viktigheten av å arbeide for livskvalitet og gode samfunn for voksne og eldre. 
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Dette fremkommer i innsatsområdet «seniorressursen», hvor flere av tiltakene fra «leve hele livet» 
planen trekkes frem som viktige folkehelsetiltak. 

Selvmordsforebyggingen retter seg mot alle aldersgrupper. Både gjennom tiltak som skal bedre helse 
og livskvalitet, men også gjennom kompetansehevende tiltak på området hos relevante aktører. 
Avdeling for folkehelse har arrangert flere kurs i selvmordsforebygging, og deltakerne har bestått av 
aktører fra Karmøy kommune, Rogaland fylkeskommune, frivillige lag og foreninger og kirken. Det 
arbeides for å spre kompetansen på flest mulig aktører. Det har i løpet av 2020 vært gjennomført 
«Førstehjelp ved selvmordsfare» (i samarbeid med Vivat) to ganger. Det planlegges ytterligere kurs i 
2021. 

Rogaland fylkeskommune utførte en folkehelseundersøkelse i alle kommunene i Rogaland i 2020. 
Funnene fra undersøkelsen viser at det er ungdom og unge voksne som sliter mest og synes livet er 
utfordrende. Ungdata undersøkelsen fra 2019 nasjonalt og lokalt viser også noe av samme 
utfordringsbilde. Derfor er det viktig å rette deler av innsatsen mot barn og unge. 

Det er veldig mange aktører i kommunen som jobber med folkehelsearbeid, både offentlige, private 
og frivillige. I handlingsplan for folkehelse har vi bevisst valgt å utelate tiltak og prosjekter som kun 
drives av frivillige. Det er et fantastisk mangfold med frivillige lag og foreninger i Karmøy kommune 
som gjør en uunnværlig og formidabel innsats. Men det er en uoverkommelig oppgave å nevne alle 
prosjektene som frivilligheten i Karmøy driver. Her vil en fort komme til å utelate mange viktige 
prosjekter og tiltak. Men kommunen driver www.aktivikarmoy.no. Dette er en nettside hvor frivillige 
lag og foreninger kan registrere sine aktiviteter slik at de blir synlige for innbyggerne. I disse dager 
utvides «aktiv i» til også å gjelde kommunene Haugesund og Tysvær. At aktivitetstilbudet samles i en 
felles plattform for regionen synes vi er viktig. 

I utkastet til planen «Leve hele livet» i Karmøy er det foreslått som tiltak å se på om ordningen med 
besøksvenn kan utvides til spisevenn og treningsvenn. Det er ønskelig å samarbeide med frivillige 
organisasjoner, som bl.a. Røde Kors. Det er også foreslått å videreføre samarbeidet med 
Nasjonalforeningen for folkehelse om aktivitetsvenn for personer med demens. 

 
 
 
4. Krog (MDG) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
Presentert på vegne av MDG, KrF,Venstre, Arbeiderpartiet og Sosialistisk Venstreparti. 
Likestilling av godtgjørelse for sykling/gange og bruk av privatbil i forbindelse med kommunale 
møter. 
 
Per dags dato er det ulik sats for godtgjørelse ved bruk av ikke-motoriserte fremkomstmiddel (som 
det å sykle eller gå) og bil ved egentransport til f.eks kommunale møter. 
 
Både i et bærekraft- og folkehelseperspektiv er det store fordeler ved å erstatte bilkjøring med bruk 
av sykkel eller det å gå. 
Bruk ikke-motoriserte transport i forbindelse med gjennomføring av kommunale møter er svært lav i 
dag. For at det i alle fall ikke skal være noe økonomisk insitament for å bruke bil i stedet for alternativ 
miljø- og menneskevennlig egentransport, bør godtgjørelse for dette og bruk av privatbil likestilles. 
Da økt sykkelbruk og gange til kommunale møter kun vil komme til erstatning for dagens bilbruk, vil 
ikke de samlede «transport-utgiftene» øke, slik at tiltaket ikke vil medføre noen budsjettmessige 
konsekvenser. 
 
Det foreslås derfor følgende: 
· Godtgjørelse for bruk av sykkel, eller det å gå, likestilles med bruk av bil i det kommunale 
møteregulativet. 
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Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
KST - 009/21 Vedtak: 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble oversendt formannskapet uten 
realitetsbehandling. 
 
 
      
 
 

010/21 Samlesak for referatsaker 
 
 

001/21 Tilsyn - oppfyllelse av vedtak 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Tatt til etterretning. 
 
KST - 001/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
 
 
 

002/21 Vedtatte alkoholpolitiske retningslinjer 2020 - 2024 
 
 

08.02.2021 Kommunestyret 
 
Behandling 
Ordfører informerte om behandling av saken i kommunestyret 14.12.20.  
Vedtaket er et korrekt og lovlig vedtak. Det ble i ettertid stilt spørsmål fra representanter ifm 
votering og resultat. Det kom også flere henvendelser i ettertid av gruppemøtene i uken før dagens 
møte i kommunestyret.  
Ordfører foreslo at saken kan tas opp til ny behandling i kommunestyret i mars dersom et alminnelig 
flertall i kommunestyret stemmer for dette. 
Forslag om ny behandling i kommunestyret fikk 21 stemmer (AP 5, KL 6, KRF 5, SP 4, SV 1), og falt. 
Forslag om å opprettholde vedtaket fikk 24 stemmer. 
 
 
KST - 002/21 Vedtak: 
Vedtaket fra behandling i kommunestyret 14.12.20 opprettholdes. Retningslinjene oppdateres i 
samsvar med vedtaket. 
 
 
 
 


